

## 中興大學學生申請華語文能力測驗折扣

中興大學的在學學生報名 TOCFL 的考試，可以享有 9 折的優惠！

如果你有意願參加考試，請照著以下步驟進行

1. 請先至華語文能力測驗的官網加入成為會員：<https://tocfl.edu.tw/>
2. 加入會員成功後請不要選擇任何的測驗
3. 請先至華語中心 Google 表單填寫資料：<https://forms.gle/fl7isQC7JbKGpz8j6>
4. 我們收到你的資料後會進行審核
5. 審核完成後會寄 email 讓你知道你可以開始報名考試
6. 報名考試完成後，你會看到繳費單上的考試費用是 9 折的費用

注意事項：

1. 如果你已完成報名則無法再進行折扣
2. 一次折扣只能進行一次的測驗

Dear students of National Chung Hsing University

You can have 10% discount if you are going to register for the TOCFL test.  
This is what you have to do.

1. Please go to the official website of the TOCFL Test to join as a member.  
<https://tocfl.edu.tw/>
2. Do not choose any tests after you successfully joining the membership.
3. Please submit the Google sheet first. <https://forms.gle/fl7isQC7JbKGpz8j6>
4. We will check out your information and offer you the discount in the system.
5. Then we will send you an email to let you know that you can register for the test.
6. You will see the exam fee on the payment is a 10% discount after completing the exam registration.

Notes:

1. If you have completed the registration, you can no longer apply for discounts.
2. You can only take one test at a time with one discount.